
 

Zápis z 12. řádného zasedání Akademického senátu 

Fakulty mezinárodních vztahů (AS FMV) VŠE v Praze  
  

Datum a místo zasedání:  

13. října 2016 od 13 hod v zasedací místnosti NB 244 

Přítomni: Březina, Čapková, Češková, Vokálek, Zezula, Pošvicová, Poláková, Nováková, Kalousková, 

Míšková, Zadražilová, Kubálek, Žamberský, Dubský, Sankot 

Omluveni: Stehlíková, Tsybyktarov 

Nepřítomni: Michaela Listová  

 

Celkem: 15  

 

Hosté: proděkanka Druláková, proděkan Hnát, proděkan Štěpánek, proděkan Čajka  

 

Ze zasedání byl vytvořen audiovizuální záznam, který je přístupný na Intranetu FMV pro členy 

akademické obce FMV VŠE (viz Záznamy AS FMV).  

 

Program:  

1. Podmínky přijímacího řízení  
2. Žádost o akreditaci navazujícího magisterského programu International Business – 

Central European Business Realities 
3. Zřízení Centra latinsko-amerických studií na FMV 
4. Evaluace předmětů 
5. Schválení studentského zástupce v disciplinární komisi 
6. Různé 

 

AS FMV souhlasí s navrženým programem zasedání. 

Hlasovalo: 14 

Pro: 14 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Návrh byl přijat. 

 

Ad 1) Schválení podmínek pro přijetí do studijních programů uskutečňovaných na FMV pro 
akademický rok 2017/2018 
 
Proděkan Hnát krátce představuje navrhované přijímací řízení do studijních programů FMV na 
akademický rok 2017/2018 a u každého zdůrazňuje změny, ke kterým došlo.   
 

http://asfmv.vse.cz/dokumenty/zaznamy-jednani/


AS FMV schvaluje podmínky přijímacího řízení do bakalářských oborů v prezenční formě Cestovní ruch 

a regionální rozvoj, Mezinárodní obchod, Mezinárodní studia – Diplomacie, Podnikání a právo pro 

období 2017/2018. 

Přítomných: 15  

Pro: 14  

Zdržel se: 1  

Návrh byl přijat.  

 
AS FMV schvaluje podmínky přijímacího řízení bakalářského oboru v kombinované formě Manažer 

obchodu pro období 2017/2018.  

Přítomných: 15  

Pro: 15 

Proti: 0  

Návrh byl přijat. 

 
V rámci diskuse se mezi senátory se rozvinula diskuse o možnosti otevření i navazujícího 
magisterského oboru v kombinované podobě, o kterém však vedení FMV v současné době neuvažuje. 

 
AS FMV schvaluje podmínky přijímacího řízení do českých navazujících magisterských oborů Cestovní 

ruch, Evropská integrace, Mezinárodní politika a diplomacie, Mezinárodní obchod, Právo a podnikání 

a Politologie pro období 2017/2018. 

Přítomných: 15  

Pro: 15 

Proti: 0  

Návrh byl přijat. 

 
AS FMV schvaluje podmínky přijímacího řízení do bakalářského oboru v angličtině Bachelor of 

International Business pro období 2017/2018. 

Přítomných: 15  

Pro: 15 

Proti: 0  

Návrh byl přijat. 

 
AS FMV schvaluje podmínky přijímacího řízení do navazujících magisterských oborů v angličtině 

Economics of Globalisation and European Integration a International Diplomatic Studies pro období 

2017/2018.  

Přítomných: 15 

Pro: 15 

Proti: 0  

Návrh byl přijat. 

 
AS FMV schvaluje podmínky přijímacího řízení v doktorských programech FMV pro období 2017/2018. 

Přítomných: 15 

Pro: 15 

Proti: 0  

Návrh byl přijat.  

 
AS FMV schvaluje podmínky přijímacího řízení do navazujícího magisterského programu v angličtině 

programu International Business – Central European Business Realities na období 2017/2018. 



Přítomných: 15 

Pro: 15 

Proti: 0  

Návrh byl přijat.  

 
 
Ad 2) Žádost o akreditaci navazujícího magisterského programu International Business – Central 

European Business Realities 

Proděkan Hnát seznámil senátory s důvody akreditace nového oboru, která je jediným způsobem 

převedení oboru z celoškolské úrovně na úroveň fakultní. 

AS FMV v souladu s § 27 odst. 2 písm. a) Zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a 

doplnění dalších zákonů v platném znění souhlasí s žádostí o akreditaci navazujícího magisterského 

programu International Business – Central European Business Realities na Fakultě mezinárodních 

vztahů. 

 

Hlasovalo: 12 

Pro: 12 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Návrh byl přijat.  

 

Ad 3) Zřízení Centra latinsko-amerických studií na FMV 

Proděkan Hnát seznámil senát s informacemi týkajícími se zřízení centra, které v minulosti fungovalo 

na Národohospodářské fakultě, ale bylo zrušeno, a proto ho může otevřít FMV.  

AS FMV schvaluje podle § 27 odst. 1 písm. a) Zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a 

doplnění dalších zákonů v platném znění zřízení Centra latinsko-amerických studií na Fakultě 

mezinárodních vztahů k 1. 11. 2016. 

 

Hlasovalo: 12 

Pro: 12 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Návrh byl přijat.  

 

Ad 5) Schválení studentského zástupce v disciplinární komisi.  

Jediným navrženým kandidátem je Martin Vokálek.  

AS FMV navrhuje a schvaluje Martina Vokálka jako zástupce studentů v disciplinární komisi.  

Hlasovalo: 12 

Pro: 11 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Návrh byl přijat.  

 



Proděkan Hnát seznámil senát s výsledky přijímacího řízení pro období 2016/17. 

FMV nenaplnila stanovenou kvótu pro přijímané studenty, nicméně rozdíl není zásadní a pro FMV ze 

situace nevyplývají žádné následky. FMV přijala do prvního ročníku celkem 1289 studentů, z toho 344 

na obor Mezinárodní obchod, 123 na obor Diplomacie, 59 na obor Manažer obchodu, 61 na obor 

International Business, 44 na Podnikání a právo, 64 na Cestovní ruch, obor Politologie nebyl otevřen 

z důvodu nízkého počtu přijatých studentů, kteří byli následně přijati na jiné obory. 

Do navazujícího magisterského studia bylo přijato: 281 studentů do oboru Mezinárodní obchod, 67 

na obor Mezinárodní diplomacie, 57 na obor Podnikání a právo a 126 na Cestovní ruch. 

Ad 4) Evaluace předmětů za LS 2015/2016 

Proděkan Hnát pozitivně zhodnotil opatření, která byla uskutečněna v předmětech se špatným 

hodnocením v minulém období. Dále byla představena metodika zpracování evaluací a výsledky 

evaluací předmětů za LS 2015/2016. 

Akademický senát FMV projednal výsledky evaluací předmětů za LS 2015/2016. 

 

Ad 6) Různé.   

 Mgr. Češková zmínila problém s plánováním termínů zasedání AS FMV, která jsou vázána na 

materiály k projednání.  

 Doc. Kubálek vznesl dotaz na zástupce AS VŠE Martina Vokálka ohledně prodeje 

Rooseveltovy koleje. Senátor Vokálek seznámil přítomné s vývojem tohoto problému na 

senátu VŠE, kde byla věc projednávána, a senátoři si vyžádali další podklady. Přislíbil 

postoupení dalších informací o vývoji. 

 Dále byl doc. Kubálkem vznesen dotaz ohledně zveřejňování materiálů k projednání AS VŠE. 

Senátor Vokálek upozorní předsedu senátu na povinnost zveřejňování materiálů celé 

akademické obci a to nejpozději 7 dnů před jednáním.  

 Proděkan Štěpánek seznámil senátory s navýšením rozpočtu VŠE o cca 10 mil Kč. Finance 

budou rozděleny na fakulty a následně formou odměn ve výši 20 % platu všem 

zaměstnancům školy.  

 

Termín příštího zasedání byl stanoven na čtvrtek 1. 12. 2016 ve 13 hod v místnosti NB 244.  

 

V Praze dne 13. října 2016 

 

Zapsala: Halka Čapková  

Schválila: Mgr. Alena Češková 

 


